
 

 

KRISTIANSAND KOMMUNE 
 Oppvekstsektoren 

 
  
 

 

Møtereferat                                       
 

Referat fra: SU Møtedato:  02.mai.2023 Tid: 19.00-20.30  

Møteleder: Guro  Møtested: Fagerholt skole Neste møte:  

Referent: Edith Ref.dato: 
 

02.mai.2023 Arkivkode:  

 

 

Tilstede:  Stig Atter, Guro S Myre, Edith Hoff, Øyvind S. Nærdal, Rune Jenssen, Karoline Storbukås, 
Cathrine J. Segberg, Mille N Garlie, Thomas B Modahl, Espen Hægeland 

Ikke møtt:   Jonas Sveaas 

Kopi til:  
 

 
 

Sak SAKSKOMMENTARER Ansvar/vedtak 

1 Referat fra forrige møte – Var ikke referat fra forrige gang   

2 Elevrådet -  

Litt engasjement rundt Fagerholt talenter - nesten ingen som har lyst til å være 

med. De skal i tenkeboksen om de skal holde det. 

Felles områder på torsdager - Har hatt det èn gang, skal prøve litt fremover. Kan 

utvides over tid til onsdager og torsdager.  

Innspill fra lærerrep. - bingen kan bli et utfordrende område. Her kan det bli litt 

amper spenning. 

 

 

3 FAU 

- 17.mai: komiteen har god kontroll 

- Fagerholt-dagen: Rektor er på saken 

o Trinnvis avslutning som en slags sommeravslutning med lærerne 

o Sommeravslutning for klassen i regi av foresatte skjer på en 

annen dato eventuelt. 

- Klargjør FAU til neste år. Videreformidle hva undergruppene har jobbet 

med så det kan jobbes videre med, og ikke fra starten av igjen. 

- Ny FAU-leder: Johan Andreassen  - Nestleder: Lars Gunnar Jansen 

 

 

4 Skolens gang: 

- Skolens økonomi har styrt den siste tiden. Det har blitt jobbet med 

effektivisering av små stillinger for å dekke opp bedre. 

 



- Skolens pedagoger er på plass og så jobbes det med å få på plass de neste 

ukene. 

- Det er en endring i plan- og timefordelingen fra neste år. Dette jobbes det 

med og skal stå klart til skolestart. 

- Mye mulig at det kommer ny inspektør til neste år da den nåværende 

inspektøren muligens går til en annen stilling på en ny skole. 

5 Oppvekststyret: 

- Rune tipser om at det er lurt å legge igjen e-post så man får referatene til 

oppvekststyret tilsendt. Mye nyttig og interessant.  

 

6 Skolemiljøsaker 

- Kommunerevisjonen kommer til skolen 16.juni. De skal se på elevsaker ol.  

 

 

7 Skoleruta: 

- Skolen ønsker å endre på skoleruta. Bytte 19.oktober med 02.april. 

- Skolen ønsker å “Danne et lag” og det trengs samarbeid og felles 

planlegging til. 

- Et forslag er å samkjøre skolerute-endring med tilstøtende skoler f.eks. 

Presteheia. Dette er grunnet foresatte som har barn på begge skoler 

 

8 Eventuelt.  
- Ny SU-leder og SU-nestleder må velges for to nye år. 
- Tidligere referater på legges inn på ny på skolen hjemmesider 

 

9  
 

 

 


